
Dorpsraad 

Andijk 

Dorpsraad Andijk |  Witte Valkstraat 12 – 1619 XN Andijk | dorpsraadandijk@gmail.com 

 

Aan de gemeenteraad 

van de gemeente Medemblik 

via de Griffie (e-mail)  

 

Andijk, 19 augustus 2020 
Ons ref.nr: DRA20200819GvK.GLM 

Betreft: IJsselmeer  
 

 

Geachte raadsleden 
 
Naar aanleiding van het raadsvoorstel Zaaknummer Z-20-110029, Voorstelnummer DOC-20-273557, 

Onderwerp Wensen en bedenkingen concept RES-NHN, bericht ik het volgende. 

Uit het onderzoek wat de Dorpsraad Andijk | Stuurgroep Kernvisie Andijk 2020-2030 eerder dit jaar 

heeft gedaan met betrekking tot het IJsselmeer en allerlei plannen van Rijkswaterstaat (en plannen 

van derden) is gebleken dat een overgrote meerderheid van de respondenten heeft aangegeven dat 

men fel gekant is tegen al deze plannen voor wat de kust van Andijk aangaat. 

Wat met name de plannen aangaan om een eiland / eilanden aan te leggen waarop zonnecollectoren 

worden geplaatst of in ieder geval installaties waarmee dit kan worden beoogd is een van de plannen 

waar men zich tegen keert. 

Velen hebben dit uitdrukkelijke bezwaar nader gemotiveerd waarvan hier een kleine opsomming: 

Het is een grove aantasting van de van oudsher weidse blik op en over het IJsselmeer dat 

onlosmakelijk verbonden is aan de eeuwenoude West-Friese Omringdijk; het is nog een van 

de weinige plaatsen waar zulk een uitzicht in grote mate onaangetast is en dat moet zo 

blijven; 

Andijk is door de tijd heen een soort van hoek geworden waar allerlei experimenten worden 

verricht. De Proefpolder en de Koopmanspolder zijn daar voorbeelden van. Nu nog eens 

eilanden gaan aanleggen zal het karakter van de typisch Hollandse kustlijn aantasten. 

Ook nu weer worden plannen ingediend zónder hiermee eerst met de plaatselijke bevolking te 

praten over wat wij ervan vinden! Maar dit plan is niks! We hebben al een zonnepark aan de 

Ged. Laanweg! Het houdt een keer op wat Andijk aangaat! 

Tot zover een kleine bloemlezing van de vele reacties. 

Het ligt voor de hand dat de dorpsraad zelf ook sterk gekant is tegen dit plan en om dezelfde redenen 

als hiervoor genoemd, maar ook omdat deze eilanden de waterrecreatie danig in de weg zal staan. 

Nu al zijn er problemen met het dichtslibben van de Kom van Andijk zoals dit op zee- en vaarkaarten 

staat vermeld en dat zal alleen maar toenemen met de aanleg van dergelijke eilanden. Met alle 

gevolgen van dien voor de jachthavens en de Vooroever. 
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Bovendien, in de polder Het Grootslag staan al veel windturbines en is er een groot zonnepark 

aangelegd. Andijk is wat dat betreft ‘vol’ en heeft het meer dan andere kernen haar aandeel geleverd 

aan het energievraagstuk.  

Maar het zal eeuwig zonde zijn als nu ook eilanden worden aangelegd voor de kust van Andijk voor 

zonnecollectoren. De weidsheid van het IJsselmeer moet en mag niet verder aangetast worden! 

 

Mochten er meer vragen dat weet u ons te vinden! 

 

 

Hoogachtend, 
 
DORPSRAAD ANDIJK, 
voor dezen,  

 

 
 
 

 

 

 

Gerrit van Keulen 
vz. Bestuur Dorpsraad Andijk / Stuurgroep Kernvisie Andijk 2020-2030 

 


